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Abstract (en)
[origin: WO9110567A1] A doctor blade and doctor blade device for applying free-flowing substances on flat substrates comprises a doctor blade
profiled rod (2) and a doctor blade element (4-28-30-29). Associated with the doctor blade (4-28-30-29) is a magnetic device (8) which generates
a magnetic field the spatial arrangement, shape and strength of which determine the local position of the doctor blade (4-28-30-29). The angular
position of the doctor blade (4-28-30-29) is also adjusted by means of this magnetically determined and fixed local position and by parts of the
device. The doctor blade (4-28-30-29) has limited freedom of movement.

Abstract (fr)
Racloir et dispositif de raclage servant à l'application de substances coulantes sur des substrats à forme plate, comportant une bande de raclage
profilée (2) et un élément de raclage (4-28-30-29), un système magnétique (8) étant affecté à celui-ci (4-28-29-30), la disposition spatiale, la force
et la puissance du champ magnétique générés par ce système (8) définissant la position du racloir (4-28-29-30) dont l'orientation est, de plus,
réglée au moyen de cette position déterminée magnétiquement ainsi qu'au moyen d'éléments de montage, conférant ainsi au racloir (4-28-29-30) un
espace de mobilité limité.
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